
Weert, 02 maart 2023       

 

Geachte 

We zijn met de Stichting Wieërt Amezieërtj volop doende met de productie van ‘Antje-de Musical’. 
Het verhaal is grotendeels al geschreven, de audities gepland en ook v.w.b. het werven van 
sponsoren staan we in de startblokken.  

Al ten tijden van de corona periode hebben we gesproken met  van de afdeling 
vergunningen om te peilen of het stationsplein een reële optie is als locatie voor dit evenement en  
op 27 juli van het voorgaande jaar heeft ondergetekende, samen met 
(verantwoordelijk voor de artistieke invulling) een eerste gesprek gehad met burgemeester Vlecken.  

Daar is door onze burgemeester toegezegd dat hij zijn contacten bij de NS zou aanspreken om z.s.m. 
duidelijkheid te krijgen over de (on)mogelijkheden m.b.t. gebruik van het stationsplein en de ingang 
van het station als toneel en decor.  

Op 16 november van het vorig jaar hebben wij de burgemeester en wethouder Winters een 
presentatie voorgeschoteld met de plannen die we hebben. Daar is enthousiast op gereageerd.  

De presentatie zoals die gehouden is, is toegevoegd aan deze mail.  

Ondanks diverse pogingen (mail, telefonisch, app) om duidelijkheid te krijgen over de stand van 
zaken, hebben we tot datum mail van Suzanne Winters niets formeels meer mogen horen over de 
stand van zaken m.b.t. het gebruik van het stationsplein en ons verzoek tot subsidie.  

Gelukkig schijnt, ook door de figuurlijke donkere wolken, zo nu en dan de zon en  is in de 
voornoemde mail aangekondigd dat jij vanaf nu als centraal aanspreekpunt voor ons gaat fungeren.  

Dat geeft, om nog maar eens een cliché te gebruiken, de burger moed.  Het is inmiddels  vijf over 
twaalf en als stichting komen wij op een punt dat er (financiële en organisatorische) knopen moeten 
worden doorgehakt willen we de productie nog in mei 2024 laten plaatsvinden.  

Dat betekent dat we op korte termijn duidelijkheid moeten krijgen over: 

- Het gebruik van het stationsplein als toneel (waarbij de deuren van het station ook als in en 
uitgang worden gebruikt). 

- De financiële bijdrage  van de gemeente. 

We zouden dan ook graag op zeer korte termijn een afspraak met je inplannen.  Het is wenselijk 
(eigenlijk noodzakelijk) dat je ons dan in ieder geval kunt vertellen wanneer we duidelijkheid krijgen 
over bovengenoemde punten.   

Indien daarvoor een gesprek met ProRail/NS wenselijk is dan schuiven we daar graag bij aan (en zijn 
we ook bereid om die afspraak buiten Weert te laten plaatsvinden). Mogelijk dat jullie die afspraak al 
kunnen maken. 

Is verdere toelichting nog nodig voor het nemen van beslissingen dan is de wil bij ons ook aanwezig 
om  die z.s.m. aan te leveren. 

Hieronder enkele data en tijdstippen waarop wij in ieder geval beschikbaar zijn voor overleg: 

Ik hoop op een spoedige reactie en een fijne samenwerking.  
 
Stichting Wieërt Amezieërt, 
Namens het bestuur, 
 

, penningmeester 
Mobiel: 
e-mail: 




